

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT8096661

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
RÜSTER GMBH	07/03/2023
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	BAYRAK TECHNIK GMBH
Street Address:	AM BUCHHOLZ 4
City:	REHBURG-LOCCUM
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	31547
PROPERTY NUMBERS Total: 6	
Property Type	Number
Patent Number:	8714625
Patent Number:	9644749
Patent Number:	10913339
Patent Number:	10596890
Patent Number:	10919386
Application Number:	16911890
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(248)645-1568
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	(248)645-1483
Email:	IPDOCKET@H2LAW.COM
Correspondent Name:	SAMUEL J. HAIDLE
Address Line 1:	HOWARD & HOWARD ATTORNEYS PLLC
Address Line 2:	450 WEST FOURTH STREET
Address Line 4:	ROYAL OAK, MICHIGAN 48067-2557
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	065967.00999
NAME OF SUBMITTER:	SAMUEL J. HAIDLE
SIGNATURE:	/Samuel J. Haidle/
DATE SIGNED:	08/04/2023

Total Attachments: 3

source=Assignment_Ruster_to_Bayrak#page1.tif

source=Assignment_Ruster_to_Bayrak#page2.tif

source=Assignment_Ruster_to_Bayrak#page3.tif

Assignment Agreement

between

Rüster GmbH
Am Buchholz 4
31547 Rehburg-Loccum
Germany,

in the following: "Rüster",

and

Bayrak Technik GmbH
Am Buchholz 4
31547 Rehburg-Loccum
Germany,

in the following: "Bayrak",

jointly referred to in the following as "the Parties".

Übertragungsvereinbarung

zwischen der

Rüster GmbH
Am Buchholz 4
31547 Rehburg-Loccum
Germany,

im Folgenden: „Rüster“,

und der

Bayrak Technik GmbH
Am Buchholz 4
31547 Rehburg-Loccum
Deutschland,

im Folgenden: „Bayrak“,

gemeinsam nachfolgend bezeichnet als "die Parteien".

1. Rüster hereby agrees -- with the acceptance of Bayrak-- to assign, and hereby assigns, to Bayrak, the patents and patent applications listed in Annex 1 to this Agreement as well as all claims, rights and duties, and the corresponding goodwill (in particular the right to request damages for past infringement) resulting from it.
 2. Rüster hereby agrees that the assignment to Bayrak pursuant to Clause 1. be recorded with the competent Patent Offices.
 3. The Parties agree that the obligation to assign all rights and the assignment of all rights and claims pursuant to Clause 1. to Bayrak is already fully paid up.
 4. This agreement shall be governed by the law of the Federal Republic of Germany excluding all supranational law. Any disputes arising from this agreement shall be dealt with in an amicable way between the parties in an attempt to reach a mutually agreeable solution. Should any such dispute not be settled otherwise, each party may bring an action against the other party at the Regional Court Munich I.
 5. All provisions of this agreement which in order to give effect to their meaning need to survive expiry of this agreement (including, without being limited to, the provisions of Clause 1.) shall remain in full force and effect thereafter.
 6. Should any provision of this agreement be found by any court or administrative body of competent jurisdiction to be invalid or unenforceable, the
1. Rüster verpflichtet sich hiermit zur Übertragung sämtlicher in Anlage 1 zu dieser Vereinbarung aufgeführten Patente und Patenanmeldungen sowie sämtlicher Ansprüche, Rechte und Pflichten und des Goodwills (insbesondere des Rechts Schadensersatz für die Vergangenheit zu verlangen) daraus an Bayrak und überträgt diese hiermit an Bayrak. Bayrak nimmt hiermit diese Verpflichtung von Rüster sowie die Übertragung durch Rüster an.
 2. Rüster erklärt sich hiermit mit der Umschreibung auf Bayrak gemäß Ziffer 1. bei den zuständigen Patentämtern einverstanden.
 3. Die Parteien sind sich einig, dass die Verpflichtung zur Übertragung sämtlicher Rechte und Ansprüche sowie die Übertragung an Bayrak gemäß Ziffer 1. bereits in vollem Umfang abgeleistet ist.
 4. Diese Vereinbarung unterliegt dem Recht der Bundesrepublik Deutschland unter Ausschluss supranationaler Regelungen. Jede Meinungsverschiedenheit aus dieser Vereinbarung soll auf gütliche Weise zwischen den Parteien geregelt und dabei versucht werden, eine einvernehmliche Lösung zu finden. Sollte eine solche Meinungsverschiedenheit nicht anderweitig einvernehmlich geregelt werden, kann jede Partei gegen die andere Partei Klage beim Landgericht München I einreichen.
 5. Sämtliche Regelungen, die ihrem Sinn entsprechend über die Beendigung dieser Vereinbarung hinaus fortbestehen müssen (insbesondere die Regelungen in Ziffer 1.), bleiben auch nach einer Beendigung dieser Vereinbarung voll wirksam.
 6. Sollte eine Bestimmung dieser Vereinbarung ganz oder teilweise nicht rechtswirksam oder nicht durchführbar sein, oder ihre Rechtswirksamkeit

invalidity or unenforceability of such provision shall not affect the validity or enforceability of the other provisions of this agreement and all provisions not affected by such invalidity or unenforceability shall remain in full force and effect. The Parties shall agree in good faith on a provision to replace the invalid or unenforceable provision which approximates to the closest possible extent the mutual will of the Parties expressed in the original provision. The same shall apply in case of an omission.

7. Modifications to this Agreement, including this clause, must be agreed to by both Parties and evidenced in writing.
8. This agreement is drawn up bilingually. The German version shall be binding.

Münster, 27.23
Place, Date
Rüster GmbH

oder Durchführbarkeit später verlieren, so wird hierdurch die Gültigkeit der übrigen Bestimmungen nicht berührt. Jeder Vertragspartner hat in diesem Fall das Recht, die Vereinbarung einer rechtswirksamen, durchführbaren Bestimmung zu verlangen, die dem mit der unwirksamen oder undurchführbaren Bestimmung verfolgten Zweck am nächsten kommt. Entsprechendes gilt im Falle einer Regelungslücke.

7. Für Änderungen dieses Vertrages braucht es die Übereinstimmung beider Parteien und es gilt die Schriftform. Dies gilt auch für diese Klausel.
8. Diese Vereinbarung ist zweisprachig abgefasst. Verbindlich ist der Text in deutscher Sprache.

Gebern, 21/6/2023
Ort, Datum
Bayrak Technik GmbH

Annex 1 / Anlage 1

	Patent No. / Publication No.	Application No.	Filing Date	Issue Date	Expiration Date	Bardehle Ref.	Rüster GmbH File No.
DE	50 2009 011 196.7	09757106.1	2009-05-15	2015-07-01	2029-05-15	H158262WOEPDE	HEK-9030
US	8,714,625	12/737,056	2009-05-15	2014-05-06	2029-05-15 + 82 Days	H158262WOUS	HEK-9030
DE	50 2014 005 840.1	14181630.6	2014-08-20	2017-10-18	2034-08-20	H158267EPDE	HEK-9520
CN	104417598	2014104161214	2014-08-21	2018-04-13	2034-08-21	H158267CN	HEK-9520
US	9,644,749	14/466,740	2014-08-22	2017-05-09	2034-08-22	H158267US	HEK-9520
DE	10 2014 011 414	10 2014 011 414.7	2014-07-31	pending	2034-07-31	H158248	HEK-9530
US	10913339	15/770,703	2018-04-24	2021-02-09	2038-04-24	H158250WOUS	HEK-9140
DE	50 2016 007 063.3	16798655.3	2016-10-28	2019-10-09	2036-10-28	H158250WOLFDE	HEK-9140
ES	3 368 357	16798655.3	2016-10-28	2019-10-09	2036-10-28	H158250WOEPES	HEK-9140
FR	3 368 357	16798655.3	2016-10-28	2019-10-09	2036-10-28	H158250WOEPFR	HEK-9140
DE	10 2015 010 073	10 2015 010 073.4	2015-08-03	2016-11-17	2035-08-03	H158270	HEK-9130
US	10596890	15/749,974	2018-02-02	2020-03-24	2035-08-02	H158270WOUS	HEK-9130
DE	10 2015 120 801	10 2016 120 801.9	2016-11-01	pending	2036-11-01	H158256	HEK-9550
DE	10 2017 110 874	10 2017 110 874	2017-05-18	pending	2037-05-18	H158251	HEK-9570
CN	ZL201810479649.4	201810479649.4	2018-05-18	2022-07-08	2038-05-17	H158251CN	HEK-9570
US	10919386	15/982,387	2018-05-17	2021-02-16	2038-05-17	H158251US	HEK-9570
EP	3757411	20167671	2020-04-02	2022-08-24	2040-04-02	H158261EP	HEK-9590
DE	50 2020 001 563.0	20167671	2020-04-02	2022-08-24	2040-04-02	H158261EPDE	HEK-9590
ES	3757411	20167671	2020-04-02	2022-08-24	2040-04-02	H158261EPES	HEK-9590
FR	3757411	20167671	2020-04-02	2022-08-24	2040-04-02	H158261EPFR	HEK-9590
IT	3757411	20167671	2020-04-02	2022-08-24	2040-04-02	H158261EPIT	HEK-9590
PL	3757411	20167671	2020-04-02	2022-08-24	2040-04-02	H158261EPPL	HEK-9590
US	2020/0408253 A1	16/911,890	2020-06-25	pending	2040-06-25	H158261US	HEK-9590
CN	ZL202010581159.8	202010581159.8	2020-06-23	2022-12-02	2040-06-23	H158261CN	HEK-9590